

8D7N

SHANDONG
山东

Qingdao | Yantai | Jinan | Penglai | Weifang | Zibo | Weihai
青島 | 烟台 | 濟南 | 蓬萊 | 濰坊 | 淄博 | 威海

送

DIY个性化葡萄酒1瓶
Personalised Wine

宿

蓬莱君顶酒庄
啤酒主题海边度假酒店

Chateau Junding+ Beer-Theme Hotel

尝

八仙鲍鱼宴
船歌鱼风味
醉美日落晚宴

品酒+DIY葡萄酒

安娜别墅精品下午茶

德式猪肘餐啤酒畅饮

ABALONE + GERMAN PORK KNUCKLE + BEER

SUNSET BANQUET + ANNA VILLA TEA + WINE DIY

FROM
RM

3,750
(山东 + 青岛)

SEP 19

最后2位

FROM
RM

4,980

SEP 23

满

最后2位

DEC 6

RM 5,180

Nov22

DEC20

(山东 + 青岛 + 酒庄) Mar 21

热卖中



BEER-Theme HOTEL



- 无购物站 No shopping stop
- 无自费项目 No optional activities



Chateau Junding 君顶酒庄美酒之旅

探寻国家4A级葡萄酒主题旅游景区的风采，
寻一场人生与美酒的邂逅之旅。

Explore the charm of the National 4A-level
wine-themed tourist attraction and embark on
a journey of encountering life and fine wine.

这里的酒香四溢、湖光山色，带着对新旧世界葡萄酒
的融合与创新，是最具东方神韵的个性化葡萄酒庄。

The air here is filled with the aroma of wine and
the scenery of lakes and mountains. It is a unique
winery and has the most oriental charm.



Savor the Taste 地道风味



老济南风味，中式料理，胶东风味，烟台
风味，青岛风味，德式猪肘餐啤酒畅饮，
船歌鱼风味，八仙宴（每人一只鲍鱼）

Authentic old Jinan flavors, Chinese
cuisines, Jiaodong flavors, Yantai local
cuisine, Qingdao flavors, German Pork
Knuckle set with free-flow beer,
Chuangge Fish cuisine, Baxian Banquet
(one abalone/pax)



** 图片仅供参考

** All pictures in brochure are for illustration purpose only

第01天 吉隆坡 ✈️ 青岛

(机上用餐)

- 集合于吉隆坡机场，飞往素有“东方瑞士”之称的青岛，抵达后接往酒店休息。

第02天 青岛 - 潍坊 - 济南

(早 / 午 / 晚)

- 早餐后，前往潍坊（车程约2小时）游览【杨家埠民俗大观园】和【风筝博物馆】。
- 之后前往济南（车程约2小时），游览【明水古城】（李清照故居、孟家大院、墨泉、百脉泉、梅花泉）。晚餐后，观看无人机表演、泉水灯光秀。

备注：如遇特殊天气，明水古城无人机表演及泉水灯光秀停演，敬请谅解！

第03天 济南 - 淄博

(早 / 午 / 晚 : 自理)

- 早餐后，前往淄博（车程约1.5小时）游览【颜神古镇】，网红打卡【海岱楼】、【钟书阁】、【八大局】，自由活动，之后入住酒店休息。

第04天 淄博 - 蓬莱

(早 / 午 / 晚)

- 早餐后前往人间仙境 - 蓬莱（车程约3.5小时），游览享有“中国四大名楼”之一的【蓬莱阁】，午餐后网红打卡【孤独的鲸】、【时光塔】，晚餐后入住酒店休息。



第05天 威海 - 烟台

(早 / 午 / 晚)

- 早餐后出发威海（车程约3小时），网红打卡【烟墩角天鹅湖】、【布鲁维斯号】搁浅巨轮、【猫头山】、【葡萄滩】看冰河世纪冰瀑奇观、【火炬八街】、车览【幸福门】后，前往烟台（车程约2小时），网红打卡【烟台海昌渔人码头】，晚餐后入住酒店休息。

第06天 烟台 - 青岛

(早 / 午 / 晚)

- 早餐后前往青岛（车程约3小时），游览【栈桥】，外观【圣弥厄尔大教堂】，特别安排【安娜别墅精品下午茶】，之后入住啤酒主题海边度假酒店休息。

第07天 青岛

(早 / 午 / 晚)

- 游览被誉为“万国建筑博物馆”的【八大关景区】、【滨海木栈道】，网红打卡【小麦岛】、【海之恋PARK】。参观【青岛啤酒博物馆】（含品酒+啤酒豆一小包），感受青岛啤酒的魅力和文化。打卡网红【云上海天】下午茶，游览【五四广场】、【奥帆中心】，晚餐后入住酒店休息。

第08天 青岛 ✈️ 吉隆坡

(机上用餐)

- 送往机场，搭乘飞机返回吉隆坡。

Penglai Pavilion
蓬莱阁



免责声明：
行程次序以当地旅行社安排为准。行程、膳食、住宿、交通等可能会因不可抗力因素而变动，恕不另行通知。

** 行程图片仅供参考 **

華益旅運社 HYT TRAVEL SERVICES 184118-W
Ipoh 05-2554060 K.L. 03-20722993
016-5266838 016-5243838 016-5563838 Kpt: 0038

DAY 1 Kuala Lumpur ✈️ Qingdao (MOB)

- Gather at Kuala Lumpur International Airport and depart for Qingdao, known as the "Switzerland of the East". Upon arrival, transfer to the hotel for rest.

DAY 2 Qingdao – Weifang – Jinan (B/L/D)

- After breakfast, proceed to **Weifang** (approx. 2 hours' drive) to visit **[Yangjiabu Folk Culture Park]** and **[Kite Museum]**
- Continue to **Jinan** (approx. 2 hours' drive) to visit **[Mingshui Ancient Town]** (Li Qingzhao's Former Residence, Meng Family Mansion, Mo Spring, Baima Spring, Plum Blossom Spring)
- After dinner, enjoy a **[drone performance]** and a **[spring light show]**

Note: Due to weather conditions, the drone performance and spring light show at Mingshui Ancient Town might be suspended..

DAY 3 Jinan – Zibo (B/L/-)

- After breakfast, proceed to Zibo (approximately 1.5 hours' drive) to visit **[Yanshen Ancient Town]**, popular check-in spots **[Haida Tower]**, **[Zhongshuge Bookstore]**, and **[Badaju Market]**. Enjoy free time afterwards, then transfer to the hotel for rest.

DAY 4 Zibo – Penglai (B/L/D)

- After breakfast, proceed to Penglai (approximately 3.5 hours' drive), known as a "fairyland on earth". Visit **[Penglai Pavilion]**, one of China's Four Great Towers.
- After lunch, visit popular photo spots **[Lonely Whale]** and **[Time Tower]**. After dinner, transfer to the hotel for rest.



KUL – TAO QW 908 1615 – 2240
TAO – KUL QW 907 0915 – 1515

Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.

All pictures in brochure are for illustration purpose only

DAY 5 Weihai – Yantai (B/L/D)

- After breakfast, depart for Weihai (approximately 3 hours' drive). Visit popular check-in spots including **[Yandunjiao Swan Lake]**, the stranded ship **[Blue Ways]**, **[Cat Mountain]**, and **[Putao Beach]** to view the Ice Age-style ice waterfall scenery. Continue to **[Torch Eight Street]** and enjoy a drive-by view of **[Happy Gate]**.
- Then proceed to Yantai (approximately 2 hours' drive) to visit the popular **[Yantai Haichang Fisherman's Wharf]**. After dinner, transfer to the hotel for rest.

DAY 6 Yantai – Qingdao (B/L/D)

- After breakfast, proceed to Qingdao (approx 3 hours' drive). Visit **[Zhanqiao Pier]** and view the exterior of **[St. Michael's Cathedral]**. Special arrangement: enjoy **[Anna Villa Boutique Afternoon Tea]**. After that, transfer to a **beer-themed seaside resort hotel** for rest.

DAY 7 Qingdao (B/L/D)

- Visit **[Badaguan Scenic Area]**, known as the "Museum of International Architecture", and **[Seaside Wooden Boardwalk]**. Popular check-in spots include **[Xiaomai Island]** and **[Sea Love Park]**.
- Visit the **[Tsingtao Beer Museum]** (includes beer tasting + a small pack of beer snacks) to experience the charm and culture of Qingdao beer.
- Enjoy afternoon tea at the popular **[Cloud Above the Sea (Yun Shang Hai Tian)]**. Then visit **[May Fourth Square]** and **[Olympic Sailing Center]**. After dinner, transfer to the hotel for rest.

DAY 8 Qingdao ✈️ Kuala Lumpur (MOB)

- Transfer to the airport and take a flight back to Kuala Lumpur.

